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Z A P I S N I K 
 
sa 2. vanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 11. srpnja 2024. godine u prostorijama 
Doma kulture u Kršanu. 
 
Nazočni:  
- vijećnici: Silvano Uravić - Predsjednik vijeća, Boris Rogić - Potpredsjednik vijeća, te članovi: Jelena Bartolić 

Škropeta, Ana Boneta, Valdi Runko, Boris Babić, Darko Androić, Ivan Vozila, Šemso Mujić, Mauricio Bajerić i Dino 
Salamun, 

- nedostaju: Lucian Mrzlić i Esad Huskić, 
- Općinski načelnik: Roman Carić,  
- djelatnici općinskih službi: Rita Licul Ilijević – Voditeljica Odsjeka za proračun i financije, Vilma Stankić -  

Voditeljica Odsjeka za urbanzam, graditeljstvo i komunalne poslove, Patricija Zanketić – Voditeljica Odsjeka za 
gospodarstvo i europske fondove i Sandra Jurasić – Viša referentica za uredsko poslovanje u svojstvu voditelja 
zapisnika,  

- predstavnik tvrtke iDeo Plan d.o.o. Pula: Florijan Ćelić, 
- odvjetnica: Mirna Radolović, 
- predstavnici Dječjeg vrtića Kockica: Irena Bašić – ravnateljica, te Matea Knapić, Nikolina Babić Baćac, Doris 

Cvečić Jurman, Nina Benazić Glavičić i Iva Paliska Grabrović, 
- predstavnici Sindikata obrazovanja , medija i kulture: Ingrid Čavić i Damir Lučić, 
- predstavnici roditelja: Marina Matanović, Valentina Mužul Žgaljardić i Đeni Širol,  
- od strane tiska: Silvana Fable (Radio Labin), Katarina Perković Šoštarić (5 portal), Robi Selan (Labinština.info.) 

 
Napomena: Ova se sjednica tonski snima, te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 
 

Započeto u 18:30 sati.  
 
 

Predsjednik vijeća Silvano Uravić otvara 2. vanrednu sjednicu Općinskog vijeća Općine Kršan, pozdravlja sve 
prisutne, te poziva stručne službe na prozivanje članova Općinskog vijeća kako bi se moglo utvrditi današnji kvorum. 
Nakon što je prozivkom utvrđeno da je prisutno 11 od 13 vijećnika, a da je nedostaju Lucian Mrzlić i opravdano Esad 
Huskić, Predsjednik vijeća konstatira da je utvrđen kvorum, te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji o četiri točke. 
Sukladno članku 46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan u propisanom roku nije pristigao niti jedan pisani 
prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, pa Predsjednik vijeća zaključuje valjanost dnevnog reda, te se prelazi 
na obradu istog. 
 
 
Ad. 1.) Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Kršan  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja načelniku. 
R. Carić iznosi proceduru do donošenja konačnog prijedloga temeljem zapisnika Komisije za dodjelu javnih 
priznanja. Nabraja osobe koje se predlažu za dodjelu javnih priznanja, te posebnih pohvalnica. 
 
Nakon iznesenog prijedloga Predsjednik vijeća prelazi na glasovanje za svaki prijedlog zasebno. 
 
Stavlja na glasovanje prvi prijedlog da se dodjeli javno priznanje Općine Kršan Obrtu Aldo, slijedom kojeg se 
jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 
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ODLUKA O DODJELI GODIŠNJE NAGRADE OPĆINE KRŠAN OBRTU ALDO 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Potom stavlja na glasovanje da se dodjeli priznanje Judo klubu Meto, te posebne pohvalnice Noli Fornažar i 
Kristianu Marianu, slijedom kojeg se jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 
 

ODLUKA O DODJELI GODIŠNJE NAGRADE OPĆINE KRŠAN JUDO KLUBU METO, 
TE POHVALNICE NOLI FORNAŽAR I KRISTIANU MARIANU 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Glasovanjem se također jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 
 

ODLUKA O DODJELI GODIŠNJE NAGRADE OPĆINE KRŠAN NOGOMETNOM KLUBU PLOMIN 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Zatim se glasovanjem jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 
 

ODLUKA O DODJELI GODIŠNJE NAGRADE OPĆINE KRŠAN DR. MILJENKU FARAGUNI 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA donosi i 
 

ODLUKA O DODJELI GODIŠNJE NAGRADE OPĆINE KRŠAN VALTERU KVALIĆU 
  
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Te se na kraju glasovanjem jednoglasno s 11 glasova ZA donosi se i 
 

ODLUKA O DODJELI GODIŠNJE NAGRADE OPĆINE KRŠAN ZORANU KARLIĆU 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad. 2.) Razmatranje problematike rada i djelovanja DV Kockica Kršan, problematike upisa i problematike 
usklađivanja plaća vezano uz primjenu čl. 51. Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju  
 
Predsjednik vijeća otvara raspravu vezano uz ovu tematiku. Umoljava gđu. Ingrid Čavić, dopredsjednicu Sindikata 
za obrazovanje, medije i kulturu da iznese problematiku i prijedloge. 
I. Čavić pozdravlja prisutne i predstavlja se. Upoznaje da kolektivni ugovor DV Kockica koji je na snazi propisuje 
trenutnu plaću za nosioce djelatnosti u visini 1.180,00 EUR bruto, a zakonska osnovica po čl. 51 od 01.03.2024. 
iznosi 1.903,00 EUR bruto. U veljači ove godine poslan je zahtjev Općini Kršan za usklađenje, uzevši u obzir da je 
do 29. veljače 2024. osnovica bila za nosioce djelatnosti odnosno za odgojitelje s višom stručnom spremom bila 
1.413,00 EUR bruto. Svjesna je da je razlika od 800 EUR velika i ne očekuje promjenu preko noći, no, iznosi kako 
smo danas ovdje jer žele čuti promišljanja vijeća i kako doći do željenog prijedloga. 
N. Benazić Glavičić, djelatnica DV Kockica, odgajateljica pozdravlja prisutne. Zahvaljuje načelniku na dobroj suradnji 
no smatra da treba težiti da se plaće povećaju jer jako zaostaju. U medijima je dana izjava da su plaće u vrtiću u 
proteklih 6 mjeseci narasle do 20%, no i dalje se jako kaska za zakonskom obvezom. Nada se da će se 
konstruktivno dogovoriti i parcijalno uskladiti sa zakonskom uredbom. 
 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
V. Runko podržava prijedlog da bi se trebalo parcijalno početi povećavati osnovicu djelatnicima vrtića počevši već od 
01. kolovoza ove godine, pa sve do usklađenja, što obrazlaže. Vjeruje da će općina to uspjeti osigurati. 
B. Rogić je mišljenja da je zanimanje odgajatelja vrlo zahtjevno, stresno i odgovorno. Zna da je situacija financija u 
općini dosta teška, no također vjeruje da je moguće zadovoljiti temeljne uvjete i adekvatna primanja odgajateljima da 
bi i dalje sa srcem radili svoj posao. 
R. Carić iznosi kako iznosi i obrazlaže kako je stavka za DV Kockica od osnivanja 2017. rasla za 15% godišnje, te 
sada iznosi 725.000,00 EUR, od čega vrtić samostalno ostvaruje 100.000,00 EUR. Načelno podržava stav 
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Sindikata, i svjesni smo svi uredbe i zakona, no matematika je egzaktna. Konkretno, ovo tijelo i on kao načelnik 
trebaju iznaći sredstva, što obrazlaže. Odgovorno tvrdi da se po prvi puta rashodi ne mogu povećavati, bez da se ne 
diraju prihodi. Upoznaje da su davanja za vrtić od 01.01.2022. rasla za oko 25% i da su sva prava ispoštovana do 
kraja, no u ovom trenutku on realno ne vidi prostora za povećanje plaća do kraja godine, odnosno moguća su no uz 
drastična rezanja u ostalim pravima korisnika proračuna. Ne bježi od problema, no svima je u interesu da se riješe u 
razumnom roku. Više će se o financijama općine znati početkom rujna. 
D. Lučić, sindikalni povjerenik za Istarsku županiju Savez samostalnih sindikata Hrvatske pozdravlja prisutne, 
napominje da je točno da su se plaće sve ovo vrijeme povećavale, no istina je i da je bila jako niska baza. Također 
treba reći da je od sredine 2019. godine do danas bila inflacija 28,4%, pa su plaće odgajateljice u ovom trenutku 
ispod onog što su imale nekad jer im je inflacija sve „pojela“. Tako da se u ovom trenutku ne govori o realnom 
povećanju plaća, nego o zaostajanju plaća u sektoru vrtića i predškolskog obrazovanja. Zna da je to veliko 
povećanje, ali podržava ideje vijećnika, odnosno vjeruje da se o određenom periodu može doći do usklađenja. 
S. Uravić sagledavajući kompliciranu financijsku situaciju koja je trenutno aktualna u Općini Kršan razumije 
načelnika, no treba shvatiti i da odgajateljice formiraju našu djecu, te misli da postoji dobra volja da se to riješi u 
etapama i da se nađe određeni modus da općinski proračun bude manje opterećen i da se u dogledno vrijeme 
usklade prava vrtića u etapama. Predlaže kao i V. Runko da se povećanje plaća riješi u etapama do anuliranja 
kompletnog iznosa.  
 
Nakon poduže rasprave, u kojoj su se javljali predstavnici sindikata da bi obrazlagali svoje stavove, V. Runko da bi 
obrazložio svoj već navedeni prijedlog, te R. Carić koji detaljno pojašnjava financijsku situaciju zbog koje smatra da 
je povećanje nemoguće u ovom momentu, no nada se da će se prijedlog u skoro vrijeme realizirati i moli za 
strpljenje. 
 
Predsjednik vijeća predlaže pauzu da bi se definirao određeni prijedlog, odnosno stav Općinskog vijeća, u 19:07 
sati. 
 
Sjednica se nastavlja u 19:16 sati. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ načelniku da iznese prijedlog.  
R. Carić čita prijedlog Zaključka kojim se utvrđuju rokovi da se do kraja godine započne s pregovorima i 
modalitetima na iznalaženju modela financiranja odnosno usklađivanja plaća djelatnika DV Kockica s Uredbom i da 
se također predvidi u projekcijama Proračuna za 2025. godinu. 
V. Čavić iznosi kako će u dogovoru s sindikalnom povjerenicom dati jedan protuprijedlog do kraja mjeseca, te će se 
onda dalje pregovarati, no kako očekuje da jedno povećanje bude već u rujnu, a najkasnije u listopadu.  
 
Prelazi se na glasovanje za prihvaćanje prijedloga načelnika slijedom kojeg se jednoglasno s 11 glasova ZA donosi 
 

Z A K LJ U Č A K 
      

 Usklađenju materijalnih prava zaposlenika Dječjeg vrtića Kockica Kršan s materijalnim pravima zaposlenih 
u osnovnim školama prema odredbi članka 51. Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju odnosno s Uredbom o 
nazivima radnih mjesta i koeficijentom složenosti poslova u javnim službama, pristupiti će se  nakon utvrđivanja 
financijskih podataka i stvarnog stanja poslovanja Općine Kršan  u prvom polugodištu 2024. 
 
 
Predsjednik vijeća konstatira kako je ovime završen prvi dio 2. točke Dnevnog reda, te se prelazi na drugi dio koji se 
odnosi na problematiku upisa djece u vrtić, te poziva ravnateljicu DV Kockica da istu iznese. 
I. Bašić zahvaljuje na dobroj volji da se riješi povećanje plaće radnicima, no kako se to odnosi na sve djelatnike, a ne 
samo na odgajateljice, te vjeruje da će ovi dogovori uroditi plodom. Problematika upisa je poznata, te iznosi 
proceduru upisa koji nije problem, već je problem kapacitet, odnosno nemogućnost da se upišu sva djeca za koju je 
podnijet zahtjev. Iznosi kako broj neupisane djece iznosi 17, od čega 5 za vrtićke, a 12 za jasličke skupine, nabraja 
neispunjene uvjete. Opisuje proceduru upisa djece i zaključuje da su upisi provedeni regularno, no temeljem bodova 
za tu djecu nije bilo mjesta zbog nedostatka kapaciteta. 
M. Matanović se predstavlja kao predstavnik roditelja neupisane djece. Iznosi nezadovoljstvo što je zbog nedostatka 
kapaciteta ostalo neupisano 17 djece, iako je to problem od prije 3 ili 4 godine, a općina nije poduzela ništa po tom 
pitanju. Naime, iako se planira kapitalni projekt proširenja vrtića, za smještaj još jedne skupine od 20tak djece, to 
neće biti gotovo, niti do druge godine i opet će ostati velik broj neupisane djece, čime će se uskratiti njihovo prava na 
odgoj i obrazovanje, socijalizaciju, stjecanje samopouzdanja i drugo što u vrtiću dobivaju. Zanima ih zašto općina 
ništa ne poduzima već ove godine za smještaj te djece, konkretno zašto ne pristupi preuređenju već postojećih 
općinskih zgrada za smještaj neupisane djece i time poveća kapacitet vrtića. Riječ je o proširenjima koji se mogu 
realizirati u svega nekolikom mjeseci, a kao primjer navodi Grad Rijeku, Grad Pula, Grad Rovinj i dr. a sve za znatno 
manja sredstva od našeg kapitalnog projekta. Pita da li je općina razmatrala takve mogućnosti, da li je učinila kakvu 
studiju. Razmišlja li se o tome da dok se dogradnja dovrši da će biti još više djece, pa će ponovno biti neupisanih. 
Osim toga, pita gdje će se smjestiti djeca koja su u vrtiću za vrijeme dogradnje, da li će se vrtić zatvoriti dok traju 
radovi, da li se o tome razmišlja.  
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V. Runko iznosi kako je od 2017. konstantno postoji određeni broj neupisane djece, no nije bilo ništa drastično. 
Stanovništvo općine je sve mlađe i potrebno je trajno povećati kapacitete, što obrazlaže.  
R. Carić zahvaljuje gđi. Matanović na izlaganju, no temeljem njihove komunikacije putem e-maila razvidno je da nije 
upoznata sa javnom upravom, sa zakonima, uredbama, postupcima javne nabave, te dinamikom i procesima u 
lokalnoj zajednici. Upoznaje kako je glavni projekt za proširenje vrtića izrađen je još u ožujku 2021. Navodi 
proceduru koja se od tada provodila, a vezano uz povlačenje određena sredstava. Djecu ne možemo smjestiti „u 
garažu“, o tome je već nebrojeno puta razmatrano na ovom tijelu, a zbog minimalnih tehničkih uvjeta koje moraju 
zadovoljavati prostorije za smještaj djece. Općinsko vijeće i općinska uprava poduzima sve što može da financira 
postojeće projekte i da se ne staje s investicijama. Cijeni njen napor i pomno je proučio sve njene i e-mailove u 
komunikaciji, no moli je da u narednoj komunikaciji bude malo umjerenija, prema njemu kao načelniku, prema 
Općinskom vijeću kao i prema svim sudionicima koji su uključeni u ovaj proces.  
S. Uravić navodi da kao predstavnik ove zakonodavne vlasti nikad nije čuo da nešto nije napravljeno u skladu sa 
zakonom i propisima. Iznijeta je problematika upisa, no sve je sukladno zakonima o predškolskom odgoju. Općina 
Kršan kreće u realizaciju proširenja vrtića. Potom navodi primjer kada se je pred desetak godina proširivao vrtić u 
Potpićnu, tada se za vrijeme radova vrtić nije zatvarao. Tako da će sve normalno funkcionirati prilagođeno uvjetima 
na terenu. Mi nismo jedina sredina s ovom problematikom, no najvažnije je da se je krenulo s proširenjem, no 
nezadovoljnika će uvijek biti. Razumije srdžbu roditelja, no do proširenja vrtića ne vidi rješenje problema. 
R. Carić iznosi kako se u javnosti stječe dojam da stvari u Općini Kršan, ne funkcionira, što nije točno. Stanje nije 
idealno, no Dječji vrtić funkcionira i većina roditelja i djelatnika je zadovoljno. Ne dozvoljava takve objave na ime 
ovog tijela i uprave i upravnog vijeća vrtića. Bez obzira na priliv sredstava, podmirene su sve obveze. Ljudi ponekad 
nisu upoznati s procesima u općini, to ne znači da se ne radi koliko se može i da se ne daje sve od sebe. 
M. Matanović iznosi kako je dobila neki politički odgovor, što nije njena domena, a kako je samo htjela ukazati na 
problematiku da je puno djece neupisano i da se o tome treba raspravljati i ako je moguće da se prošire neki 
postojeći prostori objekti kao što se to radi u nekim drugim gradovima za smještaj te djece u što kraćem roku. Kao 
roditelj i ona je zadovoljna radom vrtića i slaže se da im se povećaju plaće, a ako se je to nekako drukčije shvatilo, 
ona se ispričava. 
 
 
Prijavljenih za raspravu više nije bilo, pa Predsjednik vijeća zaključuje točku i predlaže pauzu u 19:43 sati. 
 
 
Sa sjednice odlaze predstavnici sindikata, vrtića i roditelja. 
 
 
Sjednica se nastavlja u 19:53 sati.  
 
 
Ad. 3.) Razmatranje problematike povećanja plaća i Kolektivnog ugovora za djelatnike JVP Labin  
 
Predsjednik vijeća daje riječ načelniku. 
R. Carić daje informaciju kako su danas oko 14:00 sati predstavnici Sindikata Istre, Kvarnera i Dalmacije javili da ne 
mogu prisustvovati sjednici vijeća zbog ranije preuzetih obveza. Ukratko upoznaje s njihovim zahtjevima, odnosno 
kako za 2025. godinu traže cca 50% više sredstava u odnosu na 2024. godinu. Općini Kršan je dostavljen na potpis  
Kolektivni ugovor za radnike u Javnoj vatrogasnoj postrojbi, no koji on nije potpisao jer kao načelnik nema te ovlasti 
za potpisivanje jer nema temelja u Proračunu za 2024. godinu. Nakon rebalansa proračuna će se vidjeti stanje, te se 
nada da će ta sredstva iznaći iz nekih sredstava. 
S. Uravić konstatira da je informacija primljena na znanje, te prelazi na sljedeću točku. 
 
 
Ad. 4.) Informacija - upoznavanje Općinskog vijeća Općine Kršan prije upućivanja na savjetovanje s 
javnošću u trajanju od 30 dana sa prijedlogom: 
- Odluke o izmjeni Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Kršan na području Proizvodno 
poslovne zone Kršan – Istok sa Centrom Agropoduzetništva i   
- Programa poticajnih mjera „Proizvodno poslovne zone Kršan - Istok sa Centrom Agropoduzetništva“ 

 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja Patriciji Zanketić. 
P. Zanketić ukratko obrazlaže ovu točku, upoznajući s procedurom donošenja Odluke o izmjeni Odluke o 
raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Kršan na području Proizvodno poslovne zone Kršan – Istok sa 
Centrom Agropoduzetništva. Ukoliko se prihvati ova Odluka, kreće se s 30odnevnim savjetovanjem s javnošću, te 
se nakon toga izrađuju zaključci i prijedlozi koji će se uputiti na vijeće, i potom slijedi raspisivanje natječaja. 
M. Radolović iznosi kako je 21.08.2023. godine donesena Odluka o raspolaganju nekretninama Općine Kršan na 
području Proizvodno poslovne zone Kršan – Istok sa Centrom Agropoduzetništva, te se sada pristupa izmjeni te 
Odluke. Ukratko nabraja i obrazlaže predložene izmjene u Odluci. 
F. Ćelić iznosi prezentaciju krucijalnih izmjena u odnosu na prvi prijedlog seta poticanih mjera, odnosno putem 
projekcije prezentira Program poticajnih mjera „Proizvodno poslovne zone Kršan - Istok sa Centrom 
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Agropoduzetništva“. Zahvaljuje svima koji su aktivno sudjelovali u prijedlozima, te smatra da bi ovaj prijedlog 
programa poticanih mjera trebao maksimalno izaći u susret svim željama i potrebama poduzetnika s područja 
Općine Kršan kad je u pitanju plan njihovih investicija unutar poduzetničke zone.  
Nakon detaljnog obrazloženja Programa putem projekcije, F. Ćelić poziva vijećnike da slobodno daju svoje 
prijedloge na isti.  
S. Uravić otvara raspravu. 
 
V. Runko pita da li savjetovanje s javnošću mora zakonski trajati 30 dana, smatrajući da bi bilo bolje da je kraće. 
M. Radolović odgovara da može trajati kraće od 30 dana, ali uz obrazloženje. 
 
Nakon kraće rasprave, Predsjednik vijeća stavlja na glasovanje prijedlog V. Runka, slijedom kojeg se jednoglasno s 
11 glasova ZA donosi 

 
Z A K LJ U Č A K 

      
Postupak savjetovanja s javnošću pri donošenju sljedećih općih akata:  
- Nacrta Prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Kršan na području 
Proizvodno poslovne zone Kršan – Istok sa Centrom Agropoduzetništva i  
 - Nacrta Prijedloga Programa poticajnih mjera „Proizvodno poslovne zone Kršan - Istok sa Centrom 
Agropoduzetništva“,   
provest će se u trajanju od 15 dana  uz dodatno obrazloženje skraćenja roka od 30 dana trajanja savjetovanja 
prema Zakonu o pravu na pristup informacijama.   
 
 
S. Uravić konstatira da su obrađene sve točke Dnevnog reda, zahvaljuje svima na dolasku i izlaganju, te zaključuje 
sjednicu u 20:20 sati. 
 
 

      Voditelj zapisnika       Predsjednik Općinskog vijeća  
 

                Sandra Jurasić, v.r.                                       Silvano Uravić, v.r.  


